
Referat for generalforsamling den 15. maj 2024

1. Valg af dirigent

Selahattin Atici er valgt som dirigent.

*Dirigenten kan konstatere, at der er lovlig tilkaldelse til generalforsamlingen, i

overensstemmelse med vedtægterne.

2. Valg af referent

Nuray Kilic bliver valgt som referent.

3. Fremlæggelse og godkendelse af bestyrelsens årsberetning

Årsberetningen bliver præsenteret af Miriam Usta, der har en aktiv rolle i sekretariatet. Hun

gennemgår de aktiviteter foreningen har haft siden tiltrædelsen af den nuværende bestyrelse i

august. Hun fortæller, hvad arbejdsgrupperne har formået at arrangere i år, hvilke projekter der

vil fortsætte efter sommerferien samt nye projekter foreningen vil starte efter sommer.

Afslutningsvis nævner hun at de deltagende kan læse nærmere om alle aktiviteter i “Året der

gik", som alle medlemmer har fået tilsendt.

Der er ingen yderligere bemærkninger, og medlemmerne godkender årsberetningen.

4. Gennemgang og godkendelse af årsregnskab

Foreningens suppleant Selcuk Yilmaz fremlægger årsregnskabet for 2023. Han starter med at

forklare betydningen af de forskellige punkter i årsregnskabet. Herefter kan han konstatere, at

tallene er positive og at foreningen har et overskud. Dirigenten understreger, at årsregnskabet er

revideret, hvorfor det gøre hele regnskabet mere troværdigt.

Der er ingen yderligere bemærkninger, og medlemmerne godkender årsregnskabet.

5. Fastsættelse af kontingent

Bestyrelsen ønsker at fastlægge kontingent som følgende:
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● Studerende 50 kr

● Alm. medlem 120 kr

● Familiemedlemskab 250 kr

● Ved donation af 500 kr kan man optages som medlem i 1 år

Der er ikke yderligere bemærkninger eller forslag, og dirigenten sætter kontingentet til

afstemning:

● Studerende 50 kr: Kontingentet for studerende forbliver det samme.
Kontingentet godkendes og vedtages.

● Alm. medlem 120 kr: Kontingentet godkendes og vedtages.

● Familiemedlemskab 250 kr: Dirigenten understreger at dette medlemskab er for
en hel husstand, og har ikke begrænsning på antallet af personer i husstanden.
Kontingentet godkendes og vedtages.

● Ved donation af 500 kr kan man optages som medlem i 1 år: Kontingentet
ændres fra en 5-årig medlemsperiode til en 1-årig medlemsperiode af praktiske
årsager. Efter en længere diskussion er der enighed om, at donoren selv aktivt skal
tage stilling til, om vedkommende ønsker at blive medlem, og sende en mail for at
blive optaget som medlem.

6. Behandling af indkomne forslag

a. Gennemgåelse af ændringsforslag til vedtægter

Bestyrelsen har fremsendt ændringsforslag til vedtægterne. Der har ikke været yderligere

henvendelser om ændringsforslag, derfor gennemgår dirigenten punkterne slavisk.

i. kap 4. §11

“Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede årsregnskab" ønskes ændret til "Fremlæggelse

og godkendelse af årsregnskabet", da det koster en del at få lavet et revideret regnskab. Et

medlem understreger, hvilke tiltag der blev taget, da man i sin tid valgte at skrive revideret

årsregnskab. Hun fortæller, at man valgte dette for at skabe garanti og tillid hos medlemmerne.
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Hun mener, at foreningen har mulighederne og ressourcerne, men understreger også vigtigheden

af et revideret årsregnskab på grund af foreningens nødhjælps- og humanitære arbejde. Det kan

være betryggende at vide, at alt er dobbelttjekket og gennemgået af en revisor. Herunder bliver

der nævnt, at initiativgruppen havde en idé om, at Hizmet Danmark skulle blive en større

forening og afspejle tillid, hvilket var grunden til, at det reviderede årsregnskab blev tilføjet fra

starten. Andre medlemmere understreger hertil at et revideret årsregnskab koster mange penge,

og at det ikke kan betale sig for foreningen at få lavet et revideret årsberetning.

Efter en længere diskussion sætter dirigenten punktet til afstemning; 13 stemmer for og 6

stemmer imod. Ændringsforslaget vedtages hermed.

ii. kap 6. §15, stk 6

“Bestyrelsesåret løber fra 1. august til 31. juli” ønskes at ændres til “Bestyrelsesåret løber fra 1.

juni til 31. maj”. Medlemmerne er stort set enige i, at den nye bestyrelse skal træde i kraft med

det samme. Et medlem foreslår, at man ikke skriver en specifik dato, men i stedet kan skrive

følgende: “Bestyrelsen træder i kraft umiddelbart efter afholdt generalforsamling”.

Medlemmerne er enige og ændringsforslaget vedtages.

7. Valg af bestyrelse og suppleant

Den nuværende bestyrelse består af følgende navne: Senanur Akcay, Yildiz Atici, Muhammet

Turkcan, Murat Inal, Ugur Kevioglu, Selcuk Yilmaz (stedfortærder for Hatice Gurler). Murat

Inal, Muhammet Turkcan og Hatice Gurlers bestyrelsesperiode er per dags dato udløbet.

Muhammet Turkcan ønsker at genvælges, og Selcuk Yilmaz ønsker at stille op i bestyrelsen.

Hakan Altintas og Mustafa Gezen er to nye kandidater til bestyrelsen. Hasan Balaban og Devran

Koc stiller op som suppleant.

Med henblik på vedtægternes §15 stk 2, kan bestyrelsen bestå af 5-7 medlemmer og 1-2

suppleanter. Derfor er der ikke behov for en afstemning, og dermed er den nye bestyrelse

godkendt og etableret.

8. Valg af revisor
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Det foreslås at fortsætte med foreningens nuværende revisor. Dette godkendes af medlemmerne.

9. Eventuelt

Der er ingen yderligere bemærkninger.
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Referat for generalforsamling den 15. maj 2024


1. Valg af dirigent


Selahattin Atici er valgt som dirigent.


*Dirigenten kan konstatere, at der er lovlig tilkaldelse til generalforsamlingen, i


overensstemmelse med vedtægterne.


2. Valg af referent


Nuray Kilic bliver valgt som referent.


3. Fremlæggelse og godkendelse af bestyrelsens årsberetning


Årsberetningen bliver præsenteret af Miriam Usta, der har en aktiv rolle i sekretariatet. Hun


gennemgår de aktiviteter foreningen har haft siden tiltrædelsen af den nuværende bestyrelse i


august. Hun fortæller, hvad arbejdsgrupperne har formået at arrangere i år, hvilke projekter der


vil fortsætte efter sommerferien samt nye projekter foreningen vil starte efter sommer.


Afslutningsvis nævner hun at de deltagende kan læse nærmere om alle aktiviteter i “Året der


gik", som alle medlemmer har fået tilsendt.


Der er ingen yderligere bemærkninger, og medlemmerne godkender årsberetningen.


4. Gennemgang og godkendelse af årsregnskab


Foreningens suppleant Selcuk Yilmaz fremlægger årsregnskabet for 2023. Han starter med at


forklare betydningen af de forskellige punkter i årsregnskabet. Herefter kan han konstatere, at


tallene er positive og at foreningen har et overskud. Dirigenten understreger, at årsregnskabet er


revideret, hvorfor det gøre hele regnskabet mere troværdigt.


Der er ingen yderligere bemærkninger, og medlemmerne godkender årsregnskabet.


5. Fastsættelse af kontingent


Bestyrelsen ønsker at fastlægge kontingent som følgende:







● Studerende 50 kr


● Alm. medlem 120 kr


● Familiemedlemskab 250 kr


● Ved donation af 500 kr kan man optages som medlem i 1 år


Der er ikke yderligere bemærkninger eller forslag, og dirigenten sætter kontingentet til


afstemning:


● Studerende 50 kr: Kontingentet for studerende forbliver det samme.
Kontingentet godkendes og vedtages.


● Alm. medlem 120 kr: Kontingentet godkendes og vedtages.


● Familiemedlemskab 250 kr: Dirigenten understreger at dette medlemskab er for
en hel husstand, og har ikke begrænsning på antallet af personer i husstanden.
Kontingentet godkendes og vedtages.


● Ved donation af 500 kr kan man optages som medlem i 1 år: Kontingentet
ændres fra en 5-årig medlemsperiode til en 1-årig medlemsperiode af praktiske
årsager. Efter en længere diskussion er der enighed om, at donoren selv aktivt skal
tage stilling til, om vedkommende ønsker at blive medlem, og sende en mail for at
blive optaget som medlem.


6. Behandling af indkomne forslag


a. Gennemgåelse af ændringsforslag til vedtægter


Bestyrelsen har fremsendt ændringsforslag til vedtægterne. Der har ikke været yderligere


henvendelser om ændringsforslag, derfor gennemgår dirigenten punkterne slavisk.


i. kap 4. §11


“Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede årsregnskab" ønskes ændret til "Fremlæggelse


og godkendelse af årsregnskabet", da det koster en del at få lavet et revideret regnskab. Et


medlem understreger, hvilke tiltag der blev taget, da man i sin tid valgte at skrive revideret


årsregnskab. Hun fortæller, at man valgte dette for at skabe garanti og tillid hos medlemmerne.







Hun mener, at foreningen har mulighederne og ressourcerne, men understreger også vigtigheden


af et revideret årsregnskab på grund af foreningens nødhjælps- og humanitære arbejde. Det kan


være betryggende at vide, at alt er dobbelttjekket og gennemgået af en revisor. Herunder bliver


der nævnt, at initiativgruppen havde en idé om, at Hizmet Danmark skulle blive en større


forening og afspejle tillid, hvilket var grunden til, at det reviderede årsregnskab blev tilføjet fra


starten. Andre medlemmere understreger hertil at et revideret årsregnskab koster mange penge,


og at det ikke kan betale sig for foreningen at få lavet et revideret årsberetning.


Efter en længere diskussion sætter dirigenten punktet til afstemning; 13 stemmer for og 6


stemmer imod. Ændringsforslaget vedtages hermed.


ii. kap 6. §15, stk 6


“Bestyrelsesåret løber fra 1. august til 31. juli” ønskes at ændres til “Bestyrelsesåret løber fra 1.


juni til 31. maj”. Medlemmerne er stort set enige i, at den nye bestyrelse skal træde i kraft med


det samme. Et medlem foreslår, at man ikke skriver en specifik dato, men i stedet kan skrive


følgende: “Bestyrelsen træder i kraft umiddelbart efter afholdt generalforsamling”.


Medlemmerne er enige og ændringsforslaget vedtages.


7. Valg af bestyrelse og suppleant


Den nuværende bestyrelse består af følgende navne: Senanur Akcay, Yildiz Atici, Muhammet


Turkcan, Murat Inal, Ugur Kevioglu, Selcuk Yilmaz (stedfortærder for Hatice Gurler). Murat


Inal, Muhammet Turkcan og Hatice Gurlers bestyrelsesperiode er per dags dato udløbet.


Muhammet Turkcan ønsker at genvælges, og Selcuk Yilmaz ønsker at stille op i bestyrelsen.


Hakan Altintas og Mustafa Gezen er to nye kandidater til bestyrelsen. Hasan Balaban og Devran


Koc stiller op som suppleant.


Med henblik på vedtægternes §15 stk 2, kan bestyrelsen bestå af 5-7 medlemmer og 1-2


suppleanter. Derfor er der ikke behov for en afstemning, og dermed er den nye bestyrelse


godkendt og etableret.


8. Valg af revisor







Det foreslås at fortsætte med foreningens nuværende revisor. Dette godkendes af medlemmerne.


9. Eventuelt


Der er ingen yderligere bemærkninger.
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